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Närvarande: 

Martin Lindblom, Enrico Seeling, Johan Engwall, Robert Schyman, Britta Jäderblom, Marina 

Hofberg Eklund, Regina Maurd, Anna Sager, Sara Svadling, Maria Hägglöf, Monica Enqvist, 

Joakim Brolin, Ralf Timmerman. 

 

§1. Mötets öppnande 

Ordförande förklarar härmed årsmötet för öppnat. 

 

§2. Upprop och fastställande av röstlängd för mötet  

13 medlemmar närvarande på mötet. 

 

§3. Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt.  

Digital via laget.se, plakat i samhällets samlingspunkter, facebook 

 

§4. Fastställande av dagordningen.  

Dagordningen för mötet godkännes.  

 

§5. Val av ordförande samt sekreterare för mötet.  

Ordförande: Martin Lindblom  

Sekreterare: Maria Hägglöf 

 

§6. Val av justeringsmän, som jämte ordföranden skall justera mötesprotokollet, samt 

rösträknare  

Justerare 1: Robert Schyman 

Justerare 2: Johan Engwall 

 

§7. Styrelsens verksamhetsberättelser samt  

Huvudstyrelse: 

Styrelsen har under året haft 8 styrelsemöten, ett konstituerande möte samt ett extrainsatt 

årsmöte. 

    Anledningen till det extrainsatta årsmötet var från Enköpings kommun. För att bli 

bidragsberättigad där till 2020 behövde man skicka in uppdaterade stadgar, och det var just 

stadgarna som fick en lättare revidering under det extrainsatta årsmötet. 

 

    Styrelsen har vid 3 tillfällen sökt bidrag av kommunen till aktiviteter under skolloven för 

barn och ungdomar. Till sommar, höst och vinterlovet, bidrag blev beviljat vid 2 tillfällen. 

    1: a bidraget: Under sommarlovet hade man på 7 torsdagar öppet i sporthallen för 

racketaktiviteter för de mellan 7-15 år. Man fick också bidrag för en Mellevidagen under 

sommaren med diverse aktiviteter för alla åldrar inkl. ett världsrekordförsök i bolljonglering, 

Mellevidagen fick dock ställas in pga. att huvudnumret hoppat av. 

    2: a bidraget var till Höstaktiviteter, Det var under 4 dagar öppet i sporthallen hela dagen 

för innebandy, fot-boll, Handboll och femkamp. På samma bidrag hade man 2 racketkvällar i 

sporthallen samt en bordshockeyturnering på Mellevi under Jullovet 
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På Mellevi har en intern besiktning gjorts av styrelsen på punkter som man tycker kommunen 

borde åtgärda. de har varit ute på plats och gått över punkter, styrelsen väntar på 

återkoppling. 

Styrelsen har deltagit på 2 föreningsmöten med kommunen om nya lokaltaxor för 2020, dessa 

höjs med ca 10% 

Styrelsen har haft 2 möten med sisu i föreningslära samt 1 i föreningsjuridik. 

Sportringen blev Klubbens nya leverantör av kläder och annan utrustning sedan man sagt upp 

avtalet med Intersport. 2 klubbkvällar hölls i maj och 2 i september. 

Ordf. höll ett tal på valborgsmässofirandet, en nutidsskildring av läget i bygden eller nåt i den 

stilen. 

Styrelsen hjälpte till i ansökningsfasen till ett Leaderprojekt som Fjärdhundra 

aktivitetscenterförening driver. 

Trådlöst bredband har installerats på Mellevi för möten kurser och utbildningar mm. 

Styrelsen med gubblaget i innebandy blåste ut bollförådet i sporthallen samt monterade nya 

skåp till handboll och innebandy samt renoverade sargställen. 

Kansliet på Mellevi blåstes ut och mycket gammalt kastades, det målades om och fick lite 

nya möbler. 

Klubblokalen har också målats om 

En del skadegörelse i form av trasiga rutor på Mellevi under sommaren fick tas omhand 

Sporthallen fick av kommunen nytt låssystem, styrelsen har brottats med en del 

barnsjukdomar på detta system. Klubben har också en egen bokningsansvarig för tider på 

anläggningarna nu. 

Styrelsen har jobbat för att få till en hjärtstartare i sporthallen som nyligen har blivit beviljat 

av kommunen och kommer att sättas upp under året, Klubben kommer då ha interna 

utbildningar på den. 

Styrelsen har jobbat för att få tillträde till skolans internet för matchrapportering i sporthallen, 

väntar svar från kommunen 

Styrelsen var behjälplig för att få till extra småmål till juniorinnebandyn i sporthallen. 

Handboll: 

Handbollssektionen har under den gångna säsongen haft verksamhet enligt följande: 

- Herrlag div 4, 4 st ungdomslag i seriespel, samtliga handbollslag fullföljde sitt seriespel. 

Samtliga lag spelade i UHF. F12/13 tog en tredje placering 

- Handbollsskola 1g/v under hela säsongen 

- deltagit med spelare i UHF´s spelar utbildning samt Upplandslaget 
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- en samordnare för domar/sekretariat samt kassör 

- alla ungdomslag spelade Irsta Blixten under april månad. Några av lagen har deltagit i 

Kopparcupen och Ravelli DM 

- i egen regi föreningsdomarutbildning 

- deltagit i förbundssekretariats utbildning samt distriktsfunktionär EMP 

Skidor/ Friskvård/ Barngymnastik: 

Skidor 

Fjärdhundra sportklubb har under verksamhetsåret 2019 haft cirka 12 aktiva skidåkare. 

Träning har varit förlagd i Torstunaskogarna, i Skattmansöbacken (med eller utan snö) och på 

rullskidor. 

Åkare har deltagit i flera lopp och tävlingar under året. Exempelvis: Engelbrektshalvan, 

Engelbrektsloppet, Norbärke skimarathon och Orsa skimarathon. Under sommaren har 

ungdomar även deltagit i tävlingar på rullskidor. 

På en sträcka mellan Sälen och Mora första söndagen i Mars tävlade 12 personer under 

Fjärdhundra sportklubbs flagg. Fem personer tävlade i Vasaloppet, tre i ungdomsvasan, 2 i 

Vasaloppet 45 och fyra körde i öppet spår. Tillsammans samlade de på sig 14 målgångar. 

Friskvård 

Friskvårdsgrupperna tränar tre dagar i veckan. Totalt under verksamhetsåret 2019 har det 

genomförts 108 pass. Deltagarantalet har legat runt 8-10 deltagare per tillfälle och det syns en 

liten ökning efter nyår. 

Vid ett tillfälle under året har en gästtränare bjudits in i form av en boxinstruktör. 

Barngymnastik 

Barngymnastiken i Fjärdhundra sportklubb är fortfarande mycket populär. Varje termin 

kommer det in cirka 30 anmälningar och deltagarantalet är oftast runt 24. Under året 

genomfördes två terminer med 10 pass vardera och avslutade med det uppskattade 

familjepasset i stora hallen där hela familjen fått vara med och busa. 

Innebandy: 

Aktiviteter inom Fjärdhundra sportklubb 

A-LAG HERRAR_SPEL I DIVISION 5 

A-laget består av en grundtrupp på cirka 10 licensierade spelare. Fler licensierade spelare 

finns men är inte alltid spelaktiva i laget. VT 2019 var lagets tränare/lagledare huvudtränare 

Mikael Ferngren. HT 2019 har den rollen övertagits av John Berglind. Lagledare är Olle 

Eklund. A-laget har spelat i division 5 och tränat 1 – 2 gånger i veckan under året samt spelat 

23 matcher (varav 15 har spelats på hemmaplan). 

POJKLAG FÖDDA 2008 – 2011 

Pojklaget består av 30-talet aktiva licensierade spelare. Pojklaget har tränat två gånger i 

veckan och träningsnärvaron har varit hög. Lagledare Josefin Hedlund, Henrik Isberg (även 

tränare) samt tränare Johanna Hjerpe (började HT 2019), Thomas Ahlin och Mikael 

Karlqvist. 

    Pojkar födda 2008-2010 har spelat matcher i Pantamera pojkar pool blå, lagklass födda -
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09, under VT 2019. De har sedan övergått till seriespel blå (med en match, 3x15 minuter) HT 

2019. Fem utespelare och en målvakt på planen. De har under året spelat 16 

matcher/matchtillfällen (varav 6 har spelats på hemmaplan). Pojkar födda 2010 – 2011 har 

spelat matcher/poolspel i Knatteligan grön. Tre utespelare och en målvakt på planen. De har 

spelat vid 7 matchtillfällen. Vid varje matchtillfälle körs oftast fyra matcher á 15 minuter 

under ett pass på 2,5 timmar. Två matchtillfällen har spelats på hemmaplan. 

INNEBANDY MOTION 

Motionsgruppen Innebandy är öppen aktivitet för FSK:s medlemmar, består av 25-talet aktiva 

spelare i åldrarna 25-50 år. Motionsgruppen tränar två gånger i veckan. Närvarande på 

träningar varierar mellan cirka 8 – 18 st. Ledare/kontaktperson för aktiviteten är Martin 

Lindbom och Magnus Lundin. 

Vi tackar publik, spelare, tränare och lagledare för ett aktivt innebandyår och har en fråga till 

dig som läsare. Vi tackar föräldrar/anhöriga som ställt upp för pojklaget. 

 

Fotboll: 

2019 hade fotbollssektionen 6 lag i Seriespel, 4 pojk och 2 flicklag med blandade resultat. 

Tyvärr var vi tvungna att lägga ner vårt A-Herrlag. 

-Vi arrangerade landslagets fotbollsskola för åldrarna 7–12 år med drygt 60 deltagare trots en 

höjning av deltagaravgiften. 

-Ungdomslagen har deltagit i några cuper bland annat EP-cupen och ett lag spelade cup på 

Åland. 

-En domarkurs hölls av domaren Roger Alm, Östervåla. Denna var mycket lyckad och vi fick 

tack vare denna kurs 15 nya ungdomsdomare som dömde alla 5-manna och 7-manna matcher 

under säsongen. 

-Vi arrangerade tillsammans med fotbollsförbundet och SISU en utbildning för 

fotbollstränare / UEFA C. 

-2019 startade vi med att diplomera föreningen i samarbete med fotbollsförbundet och SISU. 

*Utbildningar för alla fotbollsföräldrar hölls på Mellevi 

*Styrelsen utbildades och träffade UFF och SISU 2 gånger 

*Enkäter skickades ut till alla ledare och spelare/föräldrar, därefter skapades en handlingsplan 

för att förbättra verksamheten. 

Arbetet kommer fortsätta under 2020. 

-Vi lyckades rekrytera 6st ungdomsledare som ansvarar för dom yngsta (knatte 12/13). Dom 

gör ett fantastiskt jobb. 

Festkommitté: 

Arrangerade Julgransplundring följt av Valborgsfirande, Midsommarkubben och Zombierun.  
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§8. Resultat- och balansräkningar för det senaste verksamhetsåret. 

2019-01-01 – 2019-12-31: +46,425 kr 

På bank: 405,440,42 kr 

§9. Revisorernas berättelse över Styrelsens och sektionsstyrelsernas förvaltning under 

det senaste räkenskapsåret.  

Vi har granskat årsredovisningen och bokföringen samt även styrelsens förvaltning i 

Fjärdhundra Sportklubb 817001–1285 för 1 januari 2019 t. o. m. 31 december 2019. 

Det är styrelsen som har ansvar för räkenskapshandlingarna och förvaltningen och att 

årsredovisningen tillämpats vid upprättande av årsredovisning. Vårt ansvar som revisorer är 

att uttala oss om årsredovisningen baserad på de regler som följer av vår revision. När vi 

genomför vår revision gör vi det grundat på god revisionssed. Därmed är det centralt att 

årsredovisningen inte skall innehålla några väsentliga felaktigheter. Vi har genomfört ett 

stickprov på några räkenskapshandlingar för att säkerställa att brister i redovisningen inte 

förekommer vilket vi gjort på ett noggrant sätt. 

Årsredovisningen har upprättats på det sätt som följer av årsredovisningslagen och ger en 

rättvisande bild av föreningens resultat och ställning. Detta enligt god redovisningssed. 

Vi tillstyrker att årsstämman fastställer resultaträkningen och balansräkningen för föreningen 

och beviljar styrelsen ansvarsfrihet för räkenskapsåret. 

§10. Fråga om ansvarsfrihet, för Styrelsen, den tid som revisionen avser.  

Styrelsen ges ansvarsfrihet under räkenskapsåret. 

 

§11. Fastställande av medlemsavgifter.  

Medlemsavgiften beslutas till 2021 bli 250kr. Vilket resulterar i en höjning med 50kr.  

 

§12. Fastställande av verksamhetsplan samt budget för det kommande 

verksamhetsåret.  

Verksamhetsplan 

Se bifogad bilaga 1 

 

Budget 

 

Intäkter 

Sponsring  110 000 kr 

Svenskaspel/Folkspel/Newbody/häften  80 000 kr 

Fotbollsskola  30 000 kr 

Medlems/aktivitetsavgifter  125 000 kr 

Kommunala bidrag  30 000 kr 

Statliga Bidrag  80 000 kr 

Övrigt  10 000 kr 

Projektbidrag (Lovaktiviteter mm)  30 000 kr 

Medlems/aktivitetsträffar  40 000 kr 

Kioskförsäljning (matcher/Cuper)  40 000 kr 

Kiosk/lottförsäljning Evenemang  30 000 kr 
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Aktivitetsavgifter evenemang  40 000 kr 

______________________________________________________ 

Summa Intäkter  645 000 kr 

 

Utgifter 

Startavgifter, licencer 70 000 kr 

Domare 70 000 kr 

Kioskinköp matcher,evenemang, medlemskvällar 80 000 kr 

Plan och Hallhyror 70 000 kr 

Skötsel Gräsytor 20 000 kr 

Annonsering 20 000 kr 

Gåvor, Priser, Presentkort 10 000 kr 

Data  5 000 kr 

Redovisning/ bank och föreningsavgifter  70 000 kr 

Tränare  10 000 kr 

Utbildningar 30 000 kr 

Bidrag till Lagaktiviteter 40 000 kr 

Material (utr, matchställ mm) 50 000 kr 

Material till aktiviteter (festk. mm) 30 000 kr 

Projektbidrag(Lovaktiviteter mm) 30 000 kr 

Fotbollsskolan 30 000 kr 

Försäkringar 5 000 kr 

Utgifter/förtäring till möten mm 4 000 kr 

________________________________________________________ 

Summa Utgifter 644 000 kr 

 

Budgeten godkännes. 

 

§13. Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner.  

Inga motioner inkomna. 

 

§14. Val av  

Styrelse: 

Vice Ordförande:  Vakant 

Sekreterare:  Vakant 

Ledamot:  Robert Schyman 

Ledamot:  Johan Engvall 

Ledamot:  Vakant 

Suppleant:  Anna Sager 

Suppleant:  Vakant 

Sammankallande Handboll:  Vakant 

Sammankallande Fotboll:  Enrico Seeling 

Sammankallande Innebandy:  Monica Enqvist 

Sammankallande Skidor/ Friskvård:  Sara Svadling 

 

 

Externa Aktörer: 

Redovisning/ Kassör- Annika Södergren 
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Revisor: Ralf Timmerman 

Revisor: Marina Eklöv Hofberg 

 

HR: 

Informatör (Webb): Britta Jäderblom 

Uthyrningsansvarig: Maria Hägglöf 

Utbildningsansvarig: Vakant 

Domaransvarig: Vakant 

Nyckelansvarig: Robert Schyman 

Medlemsansvarig: Vakant 

Bokningsansvarig- Regina Mård 

LOK-stöd: Annika Södergren 

Försäljningsansvarig: Vakant 

Materialansvarig: Vakant 

 

Kioskkassaansvarig: 

Mellevi (Fotboll)- Tina Karlqvist 

Sporthallen (Innebandy)- Emma Sandelin 

Sporthallen (Handboll)- Emma Sandelin 

 

Inköp/ Service: 

Sporthallen- Josefin Hedlund 

Mellevi- Vakant 

 

Festkommittén: 

Sammankallande Maria Hägglöf 

Martin Lindbom 

 

Anläggningskommitté: 

Sammankallande Johan Engwall 

Robert Schyman 

Markus Gladh 

Stefan Sager 

 

Reklam+Sponsor+Annonsering: 

Sammankallande: Vakant 

 

Valberedning: 

Sammankallande: Vakant 

 

§15. Förslag om stadgeändring eller upplösning av föreningen skall inlämnas 30 dagar, 

före mötet. 

Inga förslag inkomna. 

 

§16. Eventuella övriga frågor som anmälts under punkt 3. Beslut i fråga av större 

ekonomisk eller annan avgörande betydelse för föreningen eller medlemmarna får inte 

fattas om den inte varit med i kallelsen till mötet.  

Inga övriga frågor inkomna.  
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§17. Övriga frågor 

Kaffeautomat: 

Finns möjligheten till att ha en kaffeautomat i stora sporthallen? Begagnad med swich 

funktion. 

 

§17. Mötet avslutas 

Ordförande Martin Lindbom avslutar härmed mötet.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

______________________________ 

Ordförande 

Martin Lindblom 

 

 

 

 

______________________________ 

Sekreterare 

Maria Hägglöf 

 

 

 

 

______________________________ 

Justerare 

Robert Schyman 

 

 

 

 

______________________________ 

Justerare 

Johan Engwall 

 

 

 

 
 

                           


